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ZÁPIS 
 
o průběhu jednání řádné členské schůze Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707, se 
sídlem Čížkovice, část obce Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice. Sdružení je zapsáno v Rejstříku 
svazků obcí, vedeném Krajským úřadem Ústeckého kraje pod č. j. 3/1994-SDRUŽENÍ (OkÚ Litoměřice), 
dále jen „SONO“. 

Ad 1/ Řádné zasedání členské schůze sdružení obcí „SONO“, bylo svoláno jednatelkou a předsedou 
Sdružení v souladu s ustanovením oddílu IX. Orgány Sdružení a jejich pravomoci dle Stanov sdružení na 
den 23. 6. 2020 od 13.00 hod do společenského sálu Radnice v Bohušovicích nad Ohří s tímto 
programem jednání: 

Pozvánka s programem – příloha zápisu č. 1 

1) Zahájení, kontrola usnesení minulé členské schůze 
2)  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu, zapisovatele 
3)  Schválení programu 
4)  Informace z jednání rady od poslední členské schůze 
5)  Zpráva finančního výboru  
6)  Zpráva kontrolního výboru 
7)  Návrh Závěrečného účtu za rok 2019 včetně zprávy auditora  
8)  Hospodaření za období roku 2020  
9)  Informace k rozpočtovým opatření č. 1 a 2/2020 

10)  Informace z provozu zařízení „SONO“ 
11)  Informace o pravidlech nakládání s velkoobjemným odpadem 
12)  Vážení SKO na svozových autech – průvodní slovo zástupci FCC BEC, s.r.o.  
13)  Schválení dodatku ke smlouvě o vkladu mimo ZK 
14)  Různé, diskuze 
15) Usnesení, závěr 

Zahájení členské schůze   
Jednání zahájil v 13,10 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, předseda Rady Sdružení, přivítáním všech 
přítomných. Konstatoval, že členská schůze je schopna se usnášet, neboť dle prezenční listiny je 
přítomno 42 zástupců členských obcí s právem hlasovat z celkového počtu 92 členů (účast dle stanov 
min. 30% všech členů – hlasovací kvórum činí min. 28). Členská schůze byla schopna se usnášet po 
celou dobu zasedání.  Prezenční listina – příloha zápisu č. 2. 

Předseda rady Sdružení Ing. Medáček provedl kontrolu usnesení z minulého jednání členské schůze, 
uvedl, že jediné „ukládací“ usnesení - pokračovat v jednáních za účelem výstavby separační linky 
v blízkosti cementárny Lafarge Cement, a.s. je průběžně plněno (když COVID dovolí), ostatní 
„schvalovací“ usnesení byla splněna a některá jsou, dle pozvánky, předmětem samostatných bodů 
dnešního jednání. 
Jednání s Cementárnou Lafarge, a.s. o spolupráci při realizaci projektu, který připravuje „SONO“ jako 
podnikatelský záměr pro nakládání se směsnými komunálními odpady v zájmovém území 
litoměřického okresu pokračovalo. Memorandum o spolupráci s cementárnou bude doplněno 
přílohou, kde budou specifikovány kvalitativní požadavky na upravený odpad (TAP2), který by ze 
zamýšlené technologie přednostně cementárna odebírala za účelem spálení dle maximálních 
kapacitních možností technologie „Lafarge“.  Zamýšlená technologie – viz. http://bioelektra.com/cs/ 

Jednání s firmou FCC BEC, s.r.o. probíhají, zástupci společnosti v Praze jsou nakloněni spolupráci 
s námi. Spolupráci chtějí stvrdit podpisem smlouvy o smlouvě budoucí.  
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Ad 2/  Volba orgánů členské schůze 
Předsedající přistoupil k volbě orgánů členské schůze: 
Do návrhové komise byli navrženi: 
Cimrová (Chodouny), Smetanová (Vražkov) a Procházková (Radovesice) 
Hlasování: pro 40 hlasů, proti 0, zdrželi se hlasování 0  
Na ověřovatele usnesení byli navrženi: 
Ing. Bešta (Brozany n.O.) a A. Vacková 
Hlasování: pro 40 hlasů, proti 0, zdrželi se hlasování 0  
Přijato usnesení ČS č.2 a - d/červen 2020 k bodu 2 – členská schůze zvolila: 
-  návrhovou komisi ve složení paní Cimrová, Smetanová a Procházková 
-  ověřovatele zápisu Alenu Vackovou a Ing. Václava Beštu 
Zapisovatelem pro pořízení zápisu z jednání členské schůze je určena paní Venuše Zubáková.                                                                              

Ad 3/ Schválení programu členské schůze 
Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl program jednání členské schůze dle zaslané pozvánky a 
současně návrh na doplnění jednání o bod Schválení dodatku ke smlouvě o vkladu mimo ZK, nikdo 
z přítomných nevznesl návrh na doplnění či změnu programu. Následně bylo hlasováno o programu 
jednání, s tím že doplněný bod má číslo 13, původní bod programu se posouvá. 
Hlasování o schválení programu: pro 40, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.3/červen 2020/k bodu 3: 
Program jednání členské schůze byl doplněn a schválen tak, jak je shora uvedeno.  

 
Ad 4/ Informace z jednání rady Sdružení od poslední členské schůze 
Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl zprávu o činnosti Rady „SONO“ za období od minulé členské 
schůze. Předseda především uvedl, že kromě kontrol hospodaření, účetní závěrky a rozpočtu, rada 
také schválila rozpočtové opatření č. 1 a 2/2020, ke kterému ji pověřila podzimní členská schůze a 
projednala zprávu předsedy inventarizační komise p. Šumy o provedené inventuře. Intenzívně se 
zabývá přípravou projektu technologie na mechanicko-biologicko-tepelnou úpravu směsného 
komunálního odpadu, informacemi o výstavbě „C3“. Podrobněji v následujících bodech programu.  
Hlasování o návrhu usnesení: pro 40, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.4/duben2018 k bodu 4: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o činnosti rady Sdružení za uplynulé 
období 
od minulé členské schůze. 
 
Ad 5/ Zpráva finančního výboru 

Slova se ujal Ing. Václav Bešta a přednesl zprávu o činnosti finančního výboru, který se za období od 
minulé členské schůze sešel 2x a to v únoru a červnu. Předseda finančního výboru uvedl, že se také 
účastní kontrolních dnů na akci „C3“ – výstavba skládky 
Členové FV byli na svém jednání seznámeni a kontrolovali závěrečný účet v návaznosti na plnění 
rozpočtu příjmů a výdajů, seznámili se s výsledky inventarizace, zkontrolovali postupy při sestavení 
účetní závěrky včetně návrhu na rozdělení hospodářského výsledku a seznámili se i s výkazy účetní 
závěrky – výsledovkou, rozvahou a přílohou účetní závěrky – bylo porovnáno s obdobím minulým. 
Seznámili se rovněž se zprávou auditora o výsledcích kontroly účetnictví. Jednání FV se zabývalo také 
přípravou rozpočtových opatření č.1 a č.2.  
Hlasování o návrhu usnesení: pro 40, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.5/červen 2020 k bodu 5: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu finančního výboru Sdružení za období od poslední 
členské schůze. Zpráva předsedy finančního výboru je přílohou zápisu č. 3.  

v průběhu hlasování k bodu 5 přišli 2 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 42 



3 
 

Ad 6/ Zpráva kontrolního výboru 
Předseda kontrolního výboru R. Černý (Lovečkovice) přednesl zprávu o zjištění kontrolního výboru za 
období od minulé členské schůze. KV se sešel dne 17. června a zůčastnili se ho 3 členové, 2 byli 
omluveni. Předseda FV ve své zprávě uvedl, že Rada Sdružení pracuje v souladu s uloženými úkoly, 
které stanovila minulá členská schůze (projekt s Lafarge i FCC BEC), dosud neuhrazen vklad mimo ZK 
ve výši 4,5 mil. Kč, viz dnešní bod. Rada pracovala, v době korona krize také na dálku, plní svá vlastní 
usnesení z rad a úkoly plynoucí ze stanov (kontrola hospodaření, rozpočet, schválení závěrky atd.) Při 
kontrole usnesení výše uvedených zápisů kontrolní výbor nezjistil žádné závady a problémy.  
Hlasování o návrhu usnesení: pro 42, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.6/červen 2020 k bodu 6: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení za období od poslední 
členské schůze. Zpráva kontrolního výboru je přílohou zápisu č. 4. 

Ad 7/ Návrh závěrečného účtu za rok 2019 včetně zprávy auditora 
Pí. Zubáková seznámila jednání členské schůze se závěrečným účtem Sdružení za rok 2019, ve kterém 
jsou obsaženy všechny informace z účetnictví dle zákona č. 250/ 2000 Sb. o rozpočtových pravidlech, 
rovněž i informace o účetní závěrce, které schvaluje Rada dle vyhlášky 220/2013 Sb., včetně rozdělení 
hospodářského výsledku a také návrhy na převody finančních prostředků z běžného účtu hospodářské 
činnosti do rozpočtu. Nedílnou součástí závěrečného účtu je zpráva auditora o přezkoumání 
hospodaření svazku v roce 2019 (bez chyb a nedostatků) a výkazy účetní závěrky sestavené k datu 31. 
12. 2019 (Výsledovka, Rozvaha a Příloha ÚZ). 
Rozpočet a jeho úpravy  
Rozpočet Sdružení na rok 2019 byl projednán a schválen na podzimní členské schůzi dne 27.11.2018 
jako schodkový ve výši 14 005 tis. Kč. Závaznými ukazateli rozpočtu byly stanoveny nedaňové příjmy 
a přijaté transfery, běžné výdaje v závazné výši dle odd. a par. a kapitálové výdaje jmenovitě na 
jednotlivé akce (realizace „C2“ – řešení skládkových vod, PD na „C3“,"projekt nakládání s KO po roce 
2023" a nákup pozemků k tomuto záměru). V průběhu roku byl rozpočet měněn z důvodu věcných 
změn, které ovlivňovaly aktuální čerpání rozpočtu příjmů a výdajů. Bylo přijato celkem pět 
rozpočtových opatření a též pět změn rozpisu rozpočtu. Změny se týkaly zejména výše výdajů na 
realizované, ale i nové investiční výdaje (likvidace původní jímky skládkových vod – C3.1.), provedené 
opravy majetku, ale také výdajů na svoz DNO z členských obcí a přesuny finančních prostředků ke 
zhodnocení (TV ČSOB). 
Rozpočet po posledním rozpočtovém opatření č.5/2019 vykázal schodek rozpočtu ve výši 16 257 tis. 
Kč  
s rozpočtovanými příjmy po konsolidaci ve výši 13 307 tis. Kč a výdaji po konsolidaci ve výši 29 564 tis. 
Kč. Posledními změnami ve výdajích byly vypuštěny např. výdaje na provedení „spalitelné“ zkoušky, 
kapitálové výdaje na nákup pozemků, nový projekt „2024“, PD, realizaci skládky „C3“ (zahájeno 5.12.). 
Další drobné úpravy rozpočtu přiblížily čerpání rozpočtu příjmů a výdajů realitě. 
  
Skutečné plnění rozpočtu  
Celkové příjmy po konsolidaci: 13 422 094,74 Kč – plnění rozpočtu na 100,86 % 
Celkové výdaje po konsolidaci: 29 542 300,47 Kč – plnění rozpočtu na 99,93 %  
Schodek rozpočtu:                       16 120 205,73 Kč 
 
Účetní závěrka 
V souladu se stanovami schvaluje účetní závěrku rada „SONO“. Na základě předložených podkladů a 
doporučení finančního výboru, rada posoudila úplnost a průkaznost účetnictví v souladu s § 4 vyhlášky 
č. 220/2013 a rozhodla o schválení účetní závěrky sestavené k rozvahovému dni 31.12.2019 – 
výsledkem hospodaření za svazek byl v tomto období zisk ve výši 559.490,92 Kč. Tento je tvořen 
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výsledkem hospodaření hlavní činnosti – ztráta 1.618.713,07 Kč a výsledkem za hospodářskou činnost 
- zisk ve výši 2.178.203,99 Kč.  
 
Na základě přijatého usnesení členské schůze ČS/duben/2019 k bodu 7) byla rada pověřena 
k rozdělení zisku (stanovy, bod IX., 1a. Orgány a jejich pravomoci). Ta svým rozhodnutím  
ze dne 6.3.2020 schválila návrh na rozdělení zisku jako nedílné součásti účetní uzávěrky takto: 

1) ziskem hospodářské činnosti bude uhrazena ztráta hlavní činnosti ve výši 1.618.713,07Kč 
2) zisk ve výši 559.490,92 Kč bude zúčtován na účet nerozděleného zisku minulých období  

 
Současně se schválením účetní závěrky rada schválila návrh na převod finančních prostředků ve výši 
zisku hospodářské činnosti (2.178.203,99 Kč) a odpisů uplatněných v daňovém přiznání za rok 2019 
(2.880.307,-Kč) na bankovní účet hlavní činnosti jako zdroj příjmů rozpočtu roku 2020. V souladu se 
schváleným rozpočtem na rok 2020 rada schválila rovněž převod částky ve výši 941.489,01 Kč. 
Hlasování o návrhu usnesení: pro 42, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.7/červen2020 k bodu 7: 
a) Členská schůze „SONO“ schvaluje celoroční hospodaření a Závěrečný účet Sdružení sestavený 
ke dni 31. 12. 2019 včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření 
dobrovolného svazku obcí za rok 2019 a to bez výhrady. Závěrečný účet a zpráva auditora jsou přílohou 
zápisu č. 5. 
b) Členská schůze „SONO“ schvaluje delegování své pravomoci (stanovy, bod IX., 1a. Orgány a 
jejich pravomoci) Radě Sdružení k rozdělení zisku jako nedílné součásti účetní uzávěrky za rok 2020. 

ad 8/ Hospodaření za období roku 2020 
Pí. Zubáková seznámila v krátkosti jednání členské schůze s výsledky hospodaření za období leden do 
května 2020. V tomto měsíci se ve výkazu projevil převod finančních prostředků dle schválené účetní 
závěrky z účtu hospodářské činnosti, ve výdajích jsou zahrnuty další výdaje na investici – výstavbu části 
C3.  
Na příjmové straně rozpočtu chybí příjem z členských příspěvků (nebylo ještě zasláno), Celkové příjmy 
činí 11.175.670,53 Kč, ve výši 6.031.487 Kč je zastoupena platba za prodané stroje z kompostárny 
včetně DPH. 
Výdajová strana rozpočtu: 
 – odd.par. 3724 – svoz DNO ze sběrných dvorů, svoz ze stanovišť odstartoval po skončení nouzového 
stavu v sobotu dne 23.5.2020, výdaje se tak projeví až v následujícím období. 
- odd.par.3725 – pol.5163 vyčerpána na 97,43 % - jedná se o roční platbu pojištění majetku, do konce 
roku nebude další plnění. Položka 5169 je vyčerpána z 2,73 % (v rozpočtu plánované 3 mil.Kč na vývoz 
a dovoz odpadu do Polska) – výdaje jsou čerpány na vedení účetnictví, auditora, zejména však platby 
ve výši 60.439,- za uložení odpadu z ŘSD. Pod položkou 5362 se ukrývá odvedená daň z přidané 
hodnoty z prodaných strojů z kompostárny. Výdaje na realizaci investiční akce – skládka SONO, část C3 
dosáhly více než 11 mil. Kč. Vzhledem k tomu, že stavba byla předána, budou zbývající faktury uhrazeny 
během měsíce června 2020. 
Hospodaření za období leden – květen skončilo schodkem ve výši 1.673.245,15 Kč, tento schodek se 
bude s přibývajícími výdaji do konce roku navyšovat, jak předpokládá rozpočet. 
Skutečné plnění rozpočtu  
Celkové příjmy po konsolidaci: 11.175.670,53 Kč – plnění rozpočtu na 83,83 % 
Celkové výdaje po konsolidaci: 12.848.915,68 Kč – plnění rozpočtu na 99,93 %  

Schodek rozpočtu:                        1.673.245,15 Kč 

Hlasování o návrhu usnesení: pro 42, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.8/červen2020 k bodu 8: 
Hlasování o návrhu usnesení: pro 42, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
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a) Členská schůze „SONO“ schvaluje hospodaření Sdružení za období leden – květen 2020. 
Přehled rozpočtového hospodaření za uvedené období včetně návrhu rozpočtového opatření tvoří 
přílohu zápisu č. 6. 

ad 9/  Informace k přijatým rozpočtovým opatřením č.1 a č.2. 
Pí. Zubáková seznámila členskou schůzi s radou přijatými dokumenty – rozpočtovým opatřením č. 1 a 
č. 2/2020.  Dokument byl zaslán společně s pozvánkou, proto jen v rychlosti připomněla, že rozpočtové 
opatření č.1/2020 bylo pouhým přesunem z provozních výdajů v rámci odd.par. - ponížení pol. 5169“ 
ve výši 3 000 tis.Kč, na kapitálové výdaje, pol. 6121 – z toho 600 tis.Kč ke krytí výdajů dle dodatku č.1 
ke smlouvě na sanaci dna původní jímky a 2.400 tis. Kč na úhradu výdajů spojených s financováním 
výstavby C3. Výše příjmů a výdajů se nezměnila, schodek rozpočtu ve výši 4 031 tis.Kč se nezměnil. 
 
Rozpočtové opatření č. 2 je jiné, schodek rozpočtu se navýšil, i když byla do rozpočtu příjmů doplněna 
částka 1.047tis.Kč (DPH k fakturaci za prodané stroje z kompostárny). Do běžných výdajů byla vrácena 
(vypůjčená 1. RO) částka ve výši 3.000 tis. Kč na vývoz a dovoz odpadu do Polska za účelem provedení 
topné zkoušky. Kapitálové výdaje se navyšují o 5.100 tis.Kč z důvodu financování víceprací 
nesoutěžených - původní jímka skládkových vod a vymístění jímky podzemních vod mimo těleso skládky 
a s tím související rozšíření svahů a dna pro zvýšení kapacity skládkování. Rozpočtovým opatřením č. 
2/2020 se schodek rozpočtu se navyšuje o 7.053 tis.Kč na 11.084 tis.Kč, příjmy po konsolidaci 13.331 
tis.Kč, běžné výdaje po konsolidaci 7.115 tis.Kč a kapitálové 17.300 tis.Kč. Tento schodek rozpočtu 
bude kryt finančními prostředky deponovanými na bankovních účtech z přebytků hospodaření 
předchozích období. 
- v průběhu projednávání bodu 9 odešel 1 zástupce členské obc, hlasovací kvórum se změnilo na 41 

Hlasování o návrhu usnesení: pro 41, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.9/červen 2020 k bodu 9: 
a) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace ke schváleným rozpočtovým opatřením 
 č. 1 ze dne 6.3.2020 a č.2 ze dne 9.4.2020. Návrh rozpočtových opatření tvoří přílohu zápisu č. 7.  
b) Členská schůze „SONO“ schvaluje kompetenci Rady Sdružení k provádění rozpočtových 
opatření pro rok 2020 ve smyslu §16, bod (1)c zákona č.250/2000 Sb. (změny objektivně působících 
skutečnosti ovlivňujících plnění rozpočtu příjmů či výdajů – věcné změny). 

Ad 10/ Informace z provozu zařízení „SONO“ 
Jednatel společnosti SONO PLUS, s.r.o. pan Václav Krycner seznámil členskou schůzi s informacemi 
z provozu zařízení „SONO“, zejména s informacemi k zahoření skládky během jarních měsíců a 
organizací skládkování při těchto zahořeních. V krátkosti zrekapituloval jednotlivé druhy odpadů 
z hlediska přijatého množství na skládku i kompostárnu v uplynulém roce 2019 a zrekapituloval i 
problémy, které je třeba řešit v běžném režimu zařízení: 
- největším problémem, a to i finančním, je likvidace akumulované skládkové vody z jímky 
- na kompostárně se po loňském suchu projevuje nedostatek bioodpadu – trávy,  z pohledu ekonomiky 
by toto množství bylo nutné zdvojnásobit, v letošním roce se podařilo sjednat smlouvy se svozovou 
firmou a situace by se měla zlepšit, odbyt kompostu se zlepšil, pracuje se na urychlení procesu 
kompostování  
Hlasování o návrhu usnesení: pro 41, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Přijato usnesení ČS č.10/červen2020 k bodu 10: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace jednatele dceřiné společnosti SONO PLUS, s.r.o. 
pana Václava Krycnera z provozu zařízení „SONO“. 
 
Ad 11/ Informace o pravidlech nakládání s velkoobjemným odpadem 
Ing. Medáček úvodem tohoto bodu připomněl, že se v loňském roce zainvestovaly nemalé prostředky 
a pořídil se nový pomaluběžný drtič, aby se využila maximálně kapacita skládky a zajistilo lepší  
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skládkování odpadu, aby nevznikaly vzduchové kapsy, které dotují požáry kyslíkem. Tato nová 
technologie však klade nové požadavky na kvalitu velkoobjemového odpadu.  Zajistit vytřídění 
nežádoucích příměsí z velkoobjemných odpadů, které by mohly poškodit drtič, je nutné zajistit již na 
obcích ve sběrných dvorech poučením obsluhy. Zvláštní pozornost by měla města či obce věnovat 
kontejnerům na velkoobjemový odpad, které si čas od času nechá přistavit na určitá, volně přístupná, 
místa, kdy se přistavuje např. v pátek a odváží se v pondělí. Takové kontejnery by měly být pod 
dozorem (např. VPP), aby nedocházelo k nekontrolovanému zaplnění odpadem, který může být 
nebezpečný pro samotný drtič – např. velké bloky betonu, kameny, těžký železný odpad atp. 
Do velkoobjemu NEPATŘÍ také výrobky podléhající zpětnému odběru (TV a PC monitory, počítače, 
vyřazené elektrozařízení, lednice, mrazáky apod.), nebezpečné odpady (autobaterie, baterie 
akumulátory, monočlánky, nádoby od sprejů, teploměry, zářivky, barvy, rozpouštědla, postřiky, 
motorové oleje včetně obalů od nich atd.), bioodpad, stavební odpad, ale ani pneumatiky.  
Hlasování o návrhu usnesení: pro 38, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení ČS č.11/duben 2019/k bodu 11: 

a) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o pravidlech nakládání s velkoobjemovým 
odpadem na obcích. 
b) Členská schůze „SONO“ ukládá předsedovi/jednatelům s.r.o. připravit informační leták o 
pravidlech nakládání s velkoobjemovým odpadem na obcích.           
 
Ad 12/ Vážení SKO na svozových autech  
Předsedající ing. Petr Medáček omluvil avizované zástupce společnosti FCC BEC, s.r.o. a uvedl, že se 
podařilo zajistit zástupce společnosti MOBA, se kterými mají zkušenosti FCC ČR a obce v okolí Prahy. 
Byla představeny vážní systémy – dynamické váhy MOBA, které stanovují plně automaticky hmotnost 
popelnice při vyprazdňování popelnicové nádoby (malé  i velké). Zástupce společnosti představil 
výhody vážení, které je možné vykázat za obec, bytový dům či každé č.p.. V průběhu přednášky 
probíhala diskuze a byly zodpovězeny kladené dotazy.  
v průběhu projednávání bodu 11odešli 2 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 36 
Hlasování o návrhu usnesení: pro 36, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení ČS č.12/červen2020 
Členská schůze „SONO“ ukládá radě Sdružení pokračovat v jednání za účelem zajištění vážení 
směsného komunálního odpadu na svozových autech   
 
ad 13/ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí příplatku mimo ZK 
Předsedající Ing. Petr Medáček na návrh rady a finančního výboru předložil k projednání návrh dodatku 
SMLOUVY o poskytnutí příplatku mimo základní kapitál (dále jen SMLOUVA). Ty byla schválena 
podzimní členskou schůzí a předpokládala, že vzájemné závazky a pohledávky budou dořešeny do 90-
ti dní od podpisu smlouvy. Z důvodu přechodného nedostatku prostředků na účtu hospodářské 
činnosti (aktuálně převedeny prostředky do rozpočtu dle schválené účetní závěrky za rok 2019, tj. cca 
5,1 mil. Kč – výsledek hospodaření a uplatněné odpisy v daňovém přiznání) se nepodařilo tento termín 
dodržet, je třeba sjednat náhradní termín. Z tohoto důvodu byl připraven návrh Dodatku ke SMLOUVĚ 
s novým termínem – do konce roku 2020. Prodloužení termínu splatnosti závazku také akceptuje 
požadavek na nezvyšování, už tak vysokého, schodku rozpočtu 
Hlasování o návrhu usnesení: pro 38, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení ČS č.13/červen2020 
Členská schůze „SONO“ schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí příplatku mimo základní 
kapitál. Dokument s dodatkem č. 1 tvoří přílohu zápisu č. 8. 
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 Ad 14/ Různé, diskuze 
Diskuze probíhala průběžně při projednávání jednotlivých bodů. Závěrem však bylo diskutována 
hodina začátku konání členské schůze.  
Hlasování o návrhu usnesení: pro 38, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení ČS č.14/červen2020 
Členská schůze „SONO“ schvaluje konání členských schůzí „SONO“ v dopoledních hodinách. 
 
Předsedající členské schůze Ing. Petr Medáček konstatoval, že byly projednány všechny body 
programu jednání a nikdo neměl další návrhy ani dotazy, poděkoval všem přítomným za účast a 
jednání členské schůze prohlásil za ukončené v 16,55 hod. 

Zapsal:  Zubáková V.      ________________________ 

 

Ověření zápisu: 

Vacková Alena (Žalhostice)     ________________________   

 

Ing. Václav Bešta (Brozany n.O.)    ________________________ 

 

 

Předsedající členské schůze:   Ing. Petr Medáček  ________________________ 

 

 

 


